
Til Kontrollutvalget i Stjørdal kommune 

 

Vi vil med dette rette en bekymring vedrørende praksis omkring lønnsfastsettelse til enhetsledere på 

kommunalområdet Velferd. Vi opplever at flere av våre ledermedlemmer ikke har fått avklart lønn 

før tiltredelse i stilling. Dette gjelder flere som har tiltrådt i stillinger i løpet av september måned og 

som fortsatt ikke har fått klarhet i årslønn, til tross for at arbeidsgiver i tilsettingsbrev opplyser at 

lønn skal være avklart i god tid før tiltredelse.  

Til orientering så skjedde det samme for flere av de samme lederne i 2020. De fikk da endret delegert 

myndighet og lønnskapittel fra 1.januar 2020, og fikk fastsatt lønn først i november 2020. 

Vi mener dette er en uforsvarlig og uetisk arbeidsgiverpolitikk og ber derfor kontrollutvalget om å 

undersøke saken nærmere. 

 

På vegne av Fagforbundet, Norsk Sykepleierforbund og Norsk Fysioterapeutforbund. 

 

Stjørdal 15.11.21 

Rune Hyldmo    
Hovedtillitsvalgt  
Stjørdal kommune 

 


